
Uddrag af høringssvar på LAG møde mandag den 9.sep 2013 i byrådssalen. 

Ole Pedersen:  ”Jeg savner nogle bedre cykelstier som forbinder byerne i Kommunen – der er gode kræfter i 

kommunen, som arbejder med at lave rekreative ruter, Sundrute osv. Der laves et kæmpe stykke frivilligt 

arbejde, som betyder meget for turismen. Men jeg bruger cyklen som transportmiddel, undtagen på de 

strækninger hvor mine børn decideret har forbudt mig at køre, fordi det er livsfarligt.  

Jeg savner flere gode og brede cykelstier, som forbinder byerne med hinanden. Der findes selvfølgelig nogle 

steder, hvor det er ok, men andre steder er det decideret livsfarligt, som fx strækningen mellem Frejlev og 

Agro-rundkørslen i Nykøbing og ligeledes ruten fra Sundby til Majbølle ved Guldborg, altså langs med 

Hamborgskoven. 

Cykelstierne skal være brede nok til at man reelt kan være der, også hvis to personer cykler side om side.  

Det har faktisk også betydning i forhold til CO2-politik og klimapolitik, og i allerhøjeste grad også i forhold til 

de mange el-cykler, som begynder at dukke op på vejene.  

Jeg har oprettet en Facebookside, der hedder ”Flere cykelstier i Guldborgsund”. Man kan også se kort over 

strækninger, som man skal være opmærksom på, på hjemmesiden: http://www.frejlev4892.webbyen.dk/ - 

her ligger kort og bilag.  

Jeg tror at de turister, som kommer til Fuglsang Kunstmuseum på cykel, de kommer kun en gang. Det er 

ganske enkelt  for farligt. Rundt om Nysted og Stubbekøbing er der også for få gode cykelstier. 

Man vil gerne lave en CO2 politik og en klimapolitik – cykling er svaret. Fleksibel offentlig transport – man 

kunne overveje at lave et seriøst, offentligt cykelvejnet, til de mange el-cykler, som er lige ved at komme. 

Dem vil vi se flere og flere af i de kommende år. 


